
  ZAPISNIK 

s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline, održane 11. rujna 2018. godine, u 

Gradskoj vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

 

Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, 

Gregurić Ina, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, 

Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado 

ODSUTNI: 

Bastalec Dalibor,  Ćurko Filip- isp., Pecak Željko  

 
OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Zamjenici gradonačelnika: Ines Pavković Hrupec i Mario Dukarić 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-
pravne i ostale poslove 
Vlasta Kašnar  -  savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti  
Nikolina Obad Kos Perko – djelatnica Grada Svetog Ivana Zeline 
Ivan Dananić – direktor „Zelinskih Komunalija“ d.o.o. 
Saša Sever – direktor „Zelina-plina“ d.o.o. 
Nenad Vidović – predstavnik tvrtke Planovi i Procjene j.d.o.o. iz Varaždina- izrađivač Procjene rizika 
od velikih nesreća za područje Grada Sv. Ivana Zeline 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Darko Bistrički  pozdravio je sve nazočne, konstatirao 
da je sjednici nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih 
odluka i zaključaka te predložio dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu.  
 
 

Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je 
usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I    R E D: 
 

1. Usvajanje  zapisnika s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 01.01.2018. 

– 30.06.2018. 
4. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 01.01. do 

30.06.2018. 
5. Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Sveti  Ivan Zelina 
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6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o potporama u poljoprivredi  Grada Svetog 
Ivana Zeline za 2018. godinu 

7. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Svetog 
Ivana Zeline za projekt „Rekonstrukcija građevine (dogradnja i nadogradnja) javne i 
društvene namjene – multifunkcionalni centar (vatrogasni centar i dvorana)“        

8. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja  na području Grada Svetog 
Ivana  Zeline  za projekt „Klupska kuća - sportsko poslovna zgrada Hockey kluba Zelina“ 

9. Donošenje Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja zone gospodarske namjene (I,K) 
Obrež Zelinski  

10. Donošenje Odluke o donošenju Procjene  rizika od velikih nesreća za područje Grada Sv. 
Ivana Zeline 

11. Donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika 
12. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na  Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika 

o unutarnjem  ustrojstvu i načinu rada  Dječjeg vrtića Proljeće 
 

 
Točka   1. 

Usvajanje  zapisnika s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
 
Zapisnik su vijećnici primili uz Poziv za sjednicu, primjedaba na isti nije bilo, prijedlog je dat 
na glasovanje. 
 

„Za“ Zapisnik su glasovali:  Berulec Stjepan, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, 

Gregurić Ina, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, 

Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado 

„Uzdržana“ je bila Bičak – Dananić Vesna (nije nazočila 8. sjednici). 
 

Uz 13 glasova „za“ i 1 „uzdržanim“  Gradsko vijeće je usvojilo Zapisnik s 8. sjednice Gradskog 
vijeća. 

 
 

Točka 2. 
Aktualni sat 

 
1. Štefica Kamenarić – Filipović: 
Prije otprilike godine dana sam postavila pitanje kakva može biti nadležnost komunalnog 
redara za sankcioniranje nepropisno parkiranih vozila pa mi je gospodin gradonačelnik 
rekao da je potrebno izvršiti određenu edukaciju. Zanima me danas da li je u tom pogledu 
nešto učinjeno jer imam svakodnevno prilike vidjeti nepropisna parkiranja, ne samo na onim 
mjestima koja su rezervirana, nego pogotovo kad neodgovorni vozači parkiraju na mjestima 
za invalide. 
 
Hrvoje Košćec: 
Na žalost, nismo napravili konkretan korak u smjeru edukacija naših djelatnika zato što ta 
edukacija dosta dugo traje, a redari su bili poprilično zauzeti s dnevnim i sezonskim 
aktivnostima, međutim, stalno smo u kontaktu sa policijskom postajom u Svetom Ivanu Zelini 
i u suradnji s njima apelirali smo da ne samo pojačano prate nepropisno parkiranje u centru 
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Zeline i oko Doma zdravlja, nego jednako tako da nadziru brzine na nekim našim 
prometnicama.  
Imali smo reakcije građana koji se žale da vozači kamiona i osobnih automobila jure 
prevelikom brzinom po nekim lokalnim cestama, pa se nešto radi i u tom smjeru. 
Nastojati ćemo prvom prilikom krenuti u smjeru da educiramo naše komunalne redare pa da 
onda budu formalno i prometni redari. 
Ljeto je, naglasak je na rješavanje zapuštenog zemljišta, službe su stalno na terenu, fizički 
nismo stigli. 
 
2.) Štefica Kamenarić – Filipović:  
 
Prije petnaestak godina započeli smo borbu protiv ambrozije, ne da nismo u tome uspjeli, 
nego je ambrozija obzirom na veliki broj  parcela koje se ne održavaju, praktički zaposjela 
sva naša područja i mi zdravstveni djelatnici imamo svakodnevno prilike vidjeti koliko 
tegoba ona nanosi ljudima koji su na nju osjetljivi. 
Htjela bih pitati da li Grad što konkretno danas poduzima da bi se na neki način stanovništvo 
educiralo, da bi im se ukazala potreba da održavaju te svoje parcele? Vjerujem da su 
komunalni redari na terenu, ali sve to skupa je na žalost premalo. Unatoč svemu što je do 
sada učinjeno ambrozije ima sve više.  
 
Hrvoje Košćec: 
Ja bih se zapravo više nadovezao; čak je najmanji problem sa našim građanima. Većina parcela 
s kojima imamo problem je ili u vlasništvu Republike Hrvatske ili u vlasništvu ljudi koji ne žive 
na području grada. Rekao bih da je naše stanovništvo poprilično svjesno, bave se 
poljoprivredom, ali ljudi koji žive u Gradu Zagrebu a prije petnaest ili dvadeset godina su ovdje 
kupovali vikendice, poprilično su zapustili parcele. Dosta je problema s utvrđivanjem 
posjednika odnosno nasljednika, a s druge strane zakon nam ne nudi sve mogućnosti da to 
stanje dovedemo u red. 
Poduzimamo sve što je u našoj mogućnosti, nakon toga se prosljeđuje poljoprivrednoj 
inspekciji koja nije u našoj nadležnosti i to bitno usporava rješavanje problema. 
Možemo raditi na edukaciji naših građana, no bojim se da je to samo mali dio problema, puno 
je veći problem u ljudima koji ovdje ne žive. 
 
3.) Vesna Bičak Dananić: 
 
Na početku prošle školske godine sam postavila pitanje vezano uz produženi boravak djece 
u osnovnoj školi, sad je počela nova školska godina, koliko sam čula od roditelja boravak je 
ponovno premješten u polivalentnu dvoranu u školi. Obzirom da do sada to nije bilo neko 
sjajnije rješenje i s obzirom da tamo i djeca putnici čekaju autobus i prije i poslije podne, 
zanimam me da li će to biti tako cijele godine ili će se iznaći neko drugo rješenje obzirom da 
je ova situaciju u vrtiću bila puno bolja. Znamo da je bilo jako puno djece i znamo da je 
određeni broj djece iz razreda mogao biti na čuvanju, pa molim odgovor s obzirom da su 
roditelji poprilično zainteresirani i zabrinuti kako će to biti. 
 
Hrvoje Košćec: 
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Mi smo u suradnji sa školom i vrtićem prije dvije godine to preseli upravo u vrtić obzirom da 
su tada uvjeti u vrtiću bili kvalitetniji. Kuhinja je bila jedan od najbitnijih razloga. U 
međuvremenu je broj djece toliko narastao da ih se fizički ne može smjestiti u vrtić. S druge 
strane imamo uvođenje novih sadržaja u vrtiću, poput sportske škole, i mi smo morali 
osloboditi prostor za djecu predškolskog odgoja. Sve je dogovoreno s ravnateljicom i ona je 
uvjerena da će bez problema uspjeti osigurati taj dnevni boravak u školskoj polivalentnoj 
dvorani i da tu neće biti apsolutno nikakvih problema. 
Dodatno se razgovara da se uz pomoć Županije pokuša urediti još jedna prostorija u školi, radi 
se o jednom spremištu, međutim tu isto ovisi o tome da li će ta prostorija  zadovoljavati sve 
tehničke uvjete za smještaj djece.  
Ja ne vidim problem, prostorija je dovoljno velika, veća je od dvorane u vrtiću, kuhinja je tamo, 
ja ne očekujem da će biti problema. Znamo da je povećani broj djece tako da smo čak od škole 
dobili zahtjev za upošljavanjem još jedne učiteljice. Krenuli smo s jednom učiteljicom, pa smo 
uposlili i drugu, sada imamo potrebu za trećom.  
U Donjoj Zelini također imamo jednu učiteljicu u produženom boravku.  
 
4.) Krešimir Potočki: 
 
Znamo da je postupak realizacije reciklažnog dvorišta u tijeku, pa me zanima stupanj 
dovršenosti, odnosno kad se očekuje  eksploatacija? 
 
Hrvoje Košćec: 
Sve ide po planu, svi radovi su završeni i prije otprilike dva tjedna prošao je i zadnji tehnički 
pregled i dobivena uporabna dozvola. Potreban je upis u Upisnik reciklažnog dvorišta  pri 
Ministarstvu zaštite okoliša i kad dobijemo broj iz upisnika možemo ga i službeno otvoriti. 
Imamo informaciju da taj postupak traje otprilike dva tjedna u Ministarstvu, sva 
dokumentacija se predaje sa sutrašnjim danom.  Očekujemo da će cijeli proces biti završen do 
kraja devetog mjeseca  i tada ćemo građanima omogućiti korištenje reciklažnog dvorišta. 
 
5.) Stjepan Berulec: 
 
Na tragu pitanja doktorice Kamenarić vezao bih se isključivo na vinograde.   Na potezu  gdje 
ja imam vinograde, od otprilike pedesetak vlasnika te vinograde obrađuje možda petnaest. 
Sve ostalo je pomalo nestalo, cijeli potez je uništila fitoplazma, ja već godinama prskam i 
svoj i susjedov vinograd, mislim da moramo krenuti od nas koji radimo te vinograde, da 
probamo nešto napraviti, jer ovo stvarno ne vodi nikuda. Mojem susjedu je vinograd tek 
počeo ozbiljno roditi, šesta mu je godina, i kaže da već sada ima petnaestak zaraženih trsova; 
to je praktički završena priča. Ja sam u dvije godine iskopao van 70 trsova, čekam još 20, 30, 
pa da onda sve izvadim i preorem. Vinograd mi nikad nije bio zapušten, mislim da je jedan 
od uređenijih, obrađuje se po svim pravilima struke ali ovo je prešlo sve granice, šteta i 
sramota za vidjeti. Ljudi više ne rade  čak ni vinograde koji su na žici, dijelom zbog nedostatka 
interesa, dijelom zbog bolesti. Možda su i cijene zaštitnih sredstava razlog da se vinogradi 
ne obrađuju, to je postao veliki problem. Ambrozija je veliki problem, ali ovo je još veći. U 
zadnja dva mjeseca sam iskopao preko trideset komada. Prošle godine pedeset. Može li se 
tu nešto napraviti?  
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Krešimir Potočki: 
Kako se to rješava u ostalim dijelovima Hrvatske?  
 
Stjepan Berulec: 
Educiram se, razgovaram sa vinarima, svaki preporuča svoju metodu, ali to mi ništa ne znači, 
jer su sve parcele do moje zapuštene. Ako se ne obreže i pokosi, za godinu dana postaje 
đungla. 
 
Hrvoje Košćec: 
Znam da je Bolfan posjekao 16000 čokota, preporuka je sve očistiti i ostaviti da miruje dvije, 
tri godine. Na žalost rješenja još uvijek nema. 
Vraćamo se na problem ambrozije; zapušteni vinogradi su još veći problem jer oni donose 
direktnu materijalnu štetu. Znam da Ministarstvo poljoprivrede učestvuje tu dobrim dijelom 
u nadoknadi dijela troškova. Mi kao Grad sigurno ćemo podržati svaku inicijativu, sve ono što 
struka predloži mi ćemo nastojati na neki način podržati, sufinancirati kroz ove naše poticaje 
ako bude moguće, no trenutno na žalost ne postoji rješenje.  
 
Stjepan Berulec: 
Ministarstvo podržava nešto, a onda dozvoli uvoz vina po 5,00 kuna, pa onda ljudi kad dođu u 
takvu situaciju ne žele više trošiti novac na prskanje, jer se ne isplati, pa posljedično uništi i 
tuđe. Valjda se netko na višem nivou sjeti jer nešto će se morati učiniti. 
 
Zoran Fučkan: 
Nadovezao bih se na temu, jer imam osobno takav slučaj; prošle godine sam prijavio 
Ministarstvu poljoprivrede zaraženost fitoplazmom odnosno zlatnom groznicom, inspekcija 
izlazi van slijedeće godine poslije 15. srpnja, čisto da objasnim sam princip. Osim ako ne želite 
sami to posjeći i snositi sav trošak sami. Drugim riječima, ako danas prijavite, inspekcija izlazi 
van iduće godine poslije 15.07. Kod mene su bili prije dva tjedna. Mi smo sad zaraženo 
područje, najkritičnije u cijeloj Zagrebačkoj županiji, zapisnik inspekcije se dobije odmah na 
licu mjesta i kroz dva dana dolazi rješenje da do 15.03. treba kompletno sve posjeći. Činjenica 
je da to sve vrijedi i za vlasnike OPG-ova i vlasnike koji to nisu, ali na žalost situacija je takva da 
svaki mora sam pozvati inspekciju da bi mu oni odredili postotak zaraženosti i odredili da li se 
to sječe ili ne. Poslije je postupak takav da se te prve godine ne smije zasaditi ništa, niti polovicu 
druge, u međuvremenu treba kod Savjetodavne službe tu u Zelini prijaviti sječu vinograda  i tu 
se određuje neki iznos sufinanciranja. Koliko znam, iako nisam još dobio rješenje, iznos je 17,5 
kuna + PDV po čokotu i to vas na neki način obavezuje da morate posaditi. Slažem se sa 
gradonačelnikom da to nije dovoljno za novi nasad, a trošak je i samo vađenje. Zasad je princip 
takav i ne postoji način da se vlasnici takvih vinograda primoraju na sječu zaraženih vinograda. 
I dalje ostaje upitno da će po proteku svog to vremena sa vinogradom kad dođe u rodnost biti 
sve u redu.  
 
19,21 – zatvoren Aktualni sat 
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Točka 3. 
Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 

01.01.2018. – 30.06.2018. 
 

Obrazloženje materije podnijela je Vlasta Kašnar. 
 
Odbor za financije i proračun raspravljao je ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 

„Za“ prijedlog Izvještaja glasali su Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, 

Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, 

Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“  su bili Berulec Stjepan i  Bičak – Dananić Vesna. 
 
Uz 12 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 01.01.2018. – 30.06.2018. 
 

Tekst Izvještaja nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 
 

Točka 4. 
Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 01.01. do 

30.06.2018. 
 

Gradonačelnik Hrvoje Košćec  ukratko je obrazložio svoje Izvješće.  
Osvrnuo se na povećane prihode koji su rezultat porezne reforme, što će u budućnosti omogućiti veću 
realizaciju kapitalnih objekata.  
Proračunski minus koji je prenesen iz 2017. godine je u potpunosti saniran, sve obaveze prema 
dobavljačima ispunjavaju se u roku, nema nikakvih dugovanja. 
Najveći projekt bio je reciklažno dvorište, projekt je završen i uskoro se očekuje otvaranje.   
Odrađene su brojne male komunalne akcije. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog Zaključka dat je na glasovanje. 
 

„Za“ prijedlog Izvještaja glasali su Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, 

Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, 

Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“  su bili Berulec Stjepan i  Bičak – Dananić Vesna. 
 
Uz 12 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ Gradsko vijeće donijelo je  
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Z A K LJ U Č A K 
 
 
 Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 01.01.2018. – 
30.06.2018. godine. 
 
 

 

Točka 5. 
Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Sveti  Ivan Zelina 
 

Obrazloženje materije podnijela je Nikolina Obad Kos Perko . 
 
Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  

 
 

O D L U K U 
 
I 

 Donosi se Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske 
za Grad Sveti Ivan Zelina, koji je sastavni dio ove Odluke. 
 

II 
Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Zelinskim novinama” službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
 

 

Točka 6. 
Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o potporama u poljoprivredi  Grada 

Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
 

Obrazloženje materije podnijela je Nikolina Obad Kos Perko . 
 
Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  
 

ODLUKU  
o izmjenama i dopunama Odluke o potporama u poljoprivredi   

Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
 

Članak 1. 
U Odluci o potporama u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu („Zelinske 

novine“, br. 25/17) u članku 6. stavku 6. broj: „10.000,00“ zamjenjuje se brojem: „20.000,00“. 
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Članak 2. 

U članku 10. stavku 3. iza alineje 2. dodaje se alineja 3. koja glasi:  
“- maksimalni iznos potpore po jednom obiteljskom gospodarstvu iznosi 20.000,00 kuna.” 

 
Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Zelinskim novinama” službenom 
glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 
 

Točka 7. 
Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Svetog 

Ivana Zeline za projekt „Rekonstrukcija građevine (dogradnja i nadogradnja) javne i 
društvene namjene – multifunkcionalni centar (vatrogasni centar i dvorana)“ 

 
Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  

 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja 
na području Grada Svetog Ivana Zeline  

za projekt „Rekonstrukcija građevine (dogradnja i nadogradnja) javne i društvene namjene – 
multifunkcionalni centar (vatrogasni centar i dvorana)“ 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom daje se suglasnost Gradu Svetom Ivanu Zelini za provedbu ulaganja u projekt 
„Rekonstrukcija građevine (dogradnja i nadogradnja) javne i društvene namjene – multifunkcionalni 
centar (vatrogasni centar i dvorana)“, u naselju Sveti Ivan Zelina na području Grada Svetog Ivana 
Zeline. 

Članak 2. 
Suglasnost dana ovom Odlukom izdaje se u svrhu prijave projekta iz članka 1. ove Odluke na 

Natječaj iz Mjere 07 „Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima“, u okviru podmjere 7.4. 
„Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, 
uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ - provedba tipa 
operacije 7.4.1 „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 
stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ iz 
Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014. - 2020. 

Članak 3. 
Suglasnost iz članka 1. daje se na temelju dokumenta „Opis projekta“, koji je prilog ove 

Odluke i čini njezin sastavni dio. 

Članak 4. 
Ova Odluka stupa na snagu dan nakon objave, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
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Točka 8. 
Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja  na području Grada 
Svetog Ivana  Zeline  za projekt „Klupska kuća - sportsko poslovna zgrada Hockey 

kluba Zelina“ 
 

Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Vlado Žigrović:  
Neinformiran sam, kad ste spomenuli sportsko-poslovna zgrada, to znači da će zgrada koju bi gradio 
hockey klub na gradskom zemljištu na kojem mu je dato pravo građenja će biti poslovna zgrada? I da li 
će se onda u toj poslovnoj zgradi odvijati neke poslovne aktivnosti? I tko je u tom slučaju vlasnik, ako 
je hockey klub vlasnik te zgrade, pretpostavljam da bi hockey klub to onda trebao rentati ? Ne 
razumijem. 
 
Hrvoje Košćec:  
Ne mogu biti 100 % siguran ali  radi se o tome da oni rade club house i da je jedna od ideja da gore 
bude klupski kafić. Zemljište je dato na korištenje na 20 godina, nakon 20 godina vlasnik svega toga 
postaje grad a oni dok upravljaju tim zemljištem imaju pravo i koristiti to zemljište i eksploatirati to što 
se tamo napravi. U svakom slučaju nakon isteka 20 godina, a odluka je, čini mi se, donijeta 2014. godine 
Grad postaje vlasnik svih objekata koji se zateknu na toj parceli.  
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Zanima me, obzirom da prošle godine nismo prošli na natječaju, da li je došlo do kakvih izmjena, do 
kakvih korekcija ili je samo prepisano ono od prošle godine ? 
 
Hrvoje Košćec: 
Što se tiče projekta tu nema nikakvih izmjena, mi smo bili u grupi jedinica lokalne samouprave koji smo 
imali  jednaki broj bodova, bilo je otprilike tridesetak gradova i općina koji su imali jednaki broj bodova,  
mi smo se našli ispod crte jer smo imali veći indeks razvijenosti nego oni prije nas iako smo imali isti 
broj bodova. Obzirom da nijedna jedinica lokalne samouprave ne može prijaviti novi projekat dok ne 
realizira stari onda je sad puno veća vjerojatnost da će svi oni koji nisu u prvom pokušaju dobili, da će 
dobiti.  
Inače, ono što je i gospođa Ratkajec spomenula promijenio se Pravilnik  od strane Ministarstva, uslijed 
kojeg smo morali mijenjati neke obrasce i zato moramo s Odlukom ići ponovno na Vijeće. 
Ponavljam, nismo dobili jer smo imali veći indeks razvijenosti od ovih općina i gradova koji su bili ispred 
nas unatoč istom broju bodova. 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo   
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja 

 na području Grada Svetog Ivana Zeline 
 za projekt „Klupska kuća - sportsko poslovna zgrada Hockey kluba Zelina“ 

 
Članak 1. 
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Ovom Odlukom daje se suglasnost Hockey klubu Zelina za provedbu ulaganja u projekt 
„Klupska kuća - sportsko poslovna zgrada Hockey kluba Zelina“, u naselju Sveti Ivan Zelina na 
području Grada Svetog Ivana Zeline. 

Članak 2. 
Suglasnost dana ovom Odlukom izdaje se u svrhu prijave projekta iz članka 1. ove Odluke na 

Natječaj iz Mjere 07 „Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima“, u okviru podmjere 7.4. 
„Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, 
uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ - provedba tipa 
operacije 7.4.1 „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 
stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ iz 
Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014. - 2020. 

Članak 3. 
Suglasnost iz članka 1. daje se na temelju dokumenta „Opis projekta“, koji je prilog ove 

Odluke i čini njezin sastavni dio. 

Članak 4. 
Ova Odluka stupa na snagu dan nakon objave, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 

 

Točka 9. 
Donošenje Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja zone gospodarske namjene (I,K) 

Obrež Zelinski 
 

Obrazloženje materije podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 

Odbor za prostorno uređenje i planiranje razvoja Grada raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  
 

Odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja zone gospodarske namjene (I,K) Obrež Zelinski 
 
 

Tekst Odluke  nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 
 
 

Točka 10. 
Donošenje Odluke o donošenju Procjene  rizika od velikih nesreća za područje Grada Sv. 

Ivana Zeline 
 
Obrazloženje materije podnijeli su Branka Hođa i Nenad Vidović. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Zoran Fučkan: 
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Obzirom da ste i sami spomenuli da sama civilna zaštita nije zaživila, da bi se možda čak i mogla 
i ukinuti na području ovoga Grada, zanima me da li će se ove procjene rizika a pogotovo Plan 
postupanja kositi sa novim Zakonom o domovinskoj sigurnosti, imate li neke naznake ili to 
nema veze. 
 
Nenad Vidović: 
Neće se sigurno, ja sam bio u Ministarstvu obrane kad su se nacrti Zakona o domovinskoj 
sigurnosti radili, igrom slučaja sam bio uključen, tako da znam da je involviran ovaj pristup. 
Kao što vidite,  u ovom trenutku se na nivou države objedinjuju žurne službe i odlaskom Civilne 
zaštite pod MUP na neki način se stvara vertikala po kojoj možemo zajednički djelovati. Ovo 
je rađeno u tom smjeru. 
 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 
Odluku o donošenju Procjene  rizika od velikih nesreća za područje Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Članak 1. 

 Donosi se Procjena rizika od velikih nesreća za područje Grada Svetog Ivana Zeline. 

 

Članak 2. 

 Procjena rizika od velikih nesreća za područje Grada Svetog Ivana Zeline sadrži uvezani 
tekstualni i grafički dio. 
 Dokument iz stavka 1. ovog članka sastavni je dio ove Odluke.  

Članak 3. 

 Stupanjem na snagu ove Odluke prestaju važiti sljedeće Odluke:  

- Odluka o donošenju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i 

okoliša za područje Grada Sveti Ivan Zelina, KLASA: 810-03/15-01/01, URBROJ: 238/30-01/01-

16-11 od 10. ožujka 2016. godine  (“Zelinske novine”, br. 6/16) 

- Odluka o donošenju Plana zaštite i spašavanja Grada Sveti Ivan Zelina i Plana civilne zaštite 

Grada Sveti Ivan Zelina, KLASA: 810-03/15-01/01, URBROJ: 238/30-01/01-16-12 od 10. ožujka 

2016. godine  (“Zelinske novine”, br. 6/16) 

Članak 4. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u “Zelinskim novinama“, službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
Tekst Odluke i Procjena nalaze se u prilogu Zapisnika i njegov su sastavni dio. 
 
 

Točka 11. 
 Donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika 

 
Obrazloženje materije podnio je Dragutin Mahnet. 
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Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  

 
Z A K L J U Č A K  

o prijedlogu imenovanja mrtvozornika 

 

I. 
Predlaže se skupštini Zagrebačke županije da se na području Grada Sv. Ivana Zeline imenuje 

mrtvozornik Jasna Radanović, dr.med. 
II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 

Točka 12. 
 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na  Prijedlog Pravilnika o izmjeni i 

dopuni Pravilnika o unutarnjem  ustrojstvu i načinu rada  Dječjeg vrtića Proljeće 
 
Obrazloženje materije podnijela je Branka Hođa. 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika  

o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 
 

 
I. 

Daje se suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu 
i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće, utvrđen od Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Proljeće na 13. sjednici 
održanoj dana 28.08.2018. godine, a koji Prijedlog je sastavni dio ovog Zaključka. 

  
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 
Sjednica je završila s radom u 20,00 sati. 
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